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Szanowny Panie Prezydencie,
 
W związku z działaniami mieszkańców i wieloma głosami stosuję następujące pytania:
Czy zostało wykonane studium wykonalności kanalizacji dzielnic Chwałęcice i Stodoły?
Czy planowane jest spotkanie z mieszkańcami, którzy w 90% chcą kanalizacji w tych dzielnicach? (wskazują na to wypełnione ankiety)
Kiedy miasto ma zamiar przedstawić projekt owej kanalizacji?
Czy w kadencji miasta Rybnika 2018 - 2023 będzie realizowana ta inwestycja?
 
Z wyrazami szacunku,
Karol Szymura
Radny Miasta Rybnika
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